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Paragraf 32 Dnr KS/2020:906 
 

Motion om ökad digitalisering 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommuns digitaliseringsarbete utgår från 
digitaliseringsstrategin där varje verksamhet har ansvar för sin verksamhetsutveckling. Vårt öppna 
fibernät är en strategiskt viktig förutsättning för detta och utvecklingen sker i samverkan. 
 
Motionen avslås. 
 

Reservation 
Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Gösta Frödin (L) reserverar sig mot förslag till beslut till förmån för 
eget förslag. 

Sammanfattning 
Moderaterna föreslår i motion att det etableras ett samarbete mellan Arvika Kommunnät AB och 
kommunens IT-funktion med det gemensamma uppdraget att möjliggöra och förverkliga 
digitaliseringen av kommunens förvaltningar och bolag.  
 
Digitalisering handlar om verksamhetsutveckling där vi drar nytta av modern informations- och 
kommunikationsteknik, genom automation och att information blir tillgänglig för självhjälp. 
Digitaliseringsstrategin som fullmäktige antog 2018 innehåller ett antal strategiska mål som följs upp 
av verksamheterna.  

Genom ett öppet kommunägt fibernät där många olika aktörer kan agera och leverera tjänster, blir 
kommunnät en strategiskt viktig för att möta framtida digitalisering.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 5 mars 2021 
Kommunfullmäktiges protokoll den 28 september 2020, § 167 
Motion om en ökad digitalisering 

Bedömning 
Kommunfullmäktige har den 25 juni 2018 beslutat fastställa digitaliseringsstrategi för hela 
kommunen inklusive bolagen. Digitalisering handlar om verksamhetsutveckling där vi drar nytta av 
modern informations- och kommunikationsteknik, genom automation och att information blir 
tillgänglig för självhjälp, Strategin innehåller ett antal strategiska mål som följs upp av 
handlingsplaner i verksamheterna.  

Genom ett öppet kommunägt fibernät där många olika aktörer kan agera och leverera tjänster, blir 
kommunnät en strategiskt viktig del i aktörernas utveckling. Samverkan internt i hela kommunens 
organisation finns och utgår från respektive verksamhetsbehov. IT-funktionen är en stabsfunktion 
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med ansvar för övergripande strategiska frågor och med kompetens att stödja verksamheter i den 
digitala utvecklingen. Ett nära samarbete är etablerat med Arvika Kommunnät AB.  
 

Yrkande 
Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Gösta Frödin (L) yrkar på att motionen skall föreslås vara 
besvarad. 
 
Peter Söderström (S) och Alina Koltsova (MP) yrkar på att motionen skall föreslås vara avslagen 
 

Propositionsordning och omröstningsresultat 
Ordföranden ställer förslagen emot varandra. 
 
Tre ledamöter röstar för att motionen skall föreslås bli avslagen. 
Två ledamöter röstar för att motionen skall föreslås bli besvarad.  
Två ledamöter avstod från att rösta. 
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Paragraf 33 Dnr KS/2020:1191 
 

Motion om sanningskommission 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunfullmäktige konstaterar att den genomlysning som efterfrågas är genomförd och redovisad 
för nämnd, kommunstyrelse och kommunfullmäktige. Handlingsplan för äldre akter har godkänts av 
länsstyrelsen och beräknas vara klar våren 2021. 
 
Motionen avslås. 

Sammanfattning 

KD Arvika föreslår i motion att en oberoende och utomstående grupp, med juridisk kompetens, utses 
att göra en undersökning av äldre akter och vad som orsakat handläggningsfel hos 
överförmyndarnämnden.  

Överförmyndarverksamheten och nämnden är föremål för regelbunden tillsyn av Länsstyrelsen som 
granskar och ger råd till verksamheten. Den genomlysning som efterfrågas är genomförd och extra 
resurser är tilldelade. Genomlysningen är redovisad för både nämnd, kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige under 2020. Handlingsplan för genomgång av äldre akter har godkänts av 
länsstyrelsen och beräknas vara klar våren 2021. 

Beslutsunderlag 

Förvaltningens tjänsteskrivelse den 2 mars 2021 
Kommunfullmäktiges protokoll den 14 december 2020, § 227 
Motion om sanningskommission för överförmyndarnämnden 
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Paragraf 34 Dnr KS/2020:850 
 

Motion om parfymfritt i Arvika kommuns lokaler och i 
lokalvården 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunfullmäktige konstaterar att doftfria kemikalier i största möjliga utsträckning används vid 
lokalvård. Inom vissa användningsområden saknas doftfria alternativ.  
 
Motionen anses därmed besvarad.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) föreslår i sin motion att Arvika kommuns lokaler samt den lokalvård som utförs ska 
vara parfymfri. Henrik Axelsson (S) yrkade på återremiss för att få kännedom av vilka kostnader detta 
skulle medföra.  

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion om parfymfria lokaler  
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 24 februari 2021 

Bedömning 

Arvika Fastighets AB använder sedan 2016 parfymfria kemikalier vid lokalvård. Vid städning av 
toaletter används om möjligt ånga för att bli av med dålig lukt. Då inte detta är möjligt används 
kemikalier med doft. Dessa kemikalier utgör knappt 5 % av städkemikalierna. Nuvarande leverantör 
har inga doftfria kemikalier i sitt sortiment som effektivt tar bort dålig lukt. Att göra avsteg från 
nuvarande upphandling av städkemikalier är inte möjligt. Vid framtida upphandling kan tillgången till 
sådana produkter undersökas, för att möjliggöra en övergång till helt parfymfri lokalvård. 
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Paragraf 35 Dnr KS/2020:1012 
 

Vattenmyndighetens samråd kring förvaltningsplan, 
åtgärdsprogram och miljökvalitetsnormer 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunstyrelsen godkänner Arvika kommuns samrådsyttrande på Vattenmyndigheten i 
Västerhavets förslag till förvaltningsplan, åtgärdsprogram och miljökvalitetsnormer 2021-2027. 

Sammanfattning 
Kommunen avser att inom ramen för samråd yttra sig över Vattenmyndigheten i Västerhavets förslag 
på förvaltningsplan, åtgärdsprogram och miljökonsekvensnormer för åren 2021 – 2027.  Kommunen 
har också getts möjlighet att ge synpunkter på materialet i Vatteninformationssystem Sverige (VISS), 
där bland annat statusklassningar och fysiska åtgärdsförslag för våra vatten fastställs. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse den 18 mars 2021 
Samrådsyttrande den 18 mars 2021 
Förslag till förvaltningsplan för Västerhavets vattendistrikt 2021-2027, Åtgärdsprogram för 
Västerhavets vattendistrikt 2021-2027, Föreskrifter om miljökvalitetsnormer, Delförvaltningsplan 
med åtgärder mot torka och vattenbrist, samt bilagor och miljökonsekvensbeskrivning till 
ovanstående dokument. 

Bedömning 

Åtgärdsarbetet för att uppnå god vattenkvalitet i våra vatten är viktigt och kommuner har en viktig 
roll. Arvika kommuns viktigaste synpunkter är kring:  

• Vattenfrågor är av stor vikt. Det är väldigt viktigt att arbetet fungerar på ett transparent, 
samordnat och effektivt sätt.  

• Det är viktigt att finansieringsprincipen efterlevs.  
• Vattenförvaltningens organisatoriska struktur och uppdelningen mellan ett mycket stort 

antal myndigheter behöver utvecklas och tydliggöras.  
• Miljöövervakningen behöver förbättras eftersom det är viktigt att åtgärdsförslag och 

miljökvalitetsnormer är väl underbyggda.  
• Undantag för miljökvalitetsnormer behöver nyttjas i större uträckning för att normerna ska 

bli realistiska.  

Kommunen har ett antal åtgärder inom åtgärdsprogrammet och i sin helhet motsvarar behoven 
åtgärderna som ligger på Arvika kommun. Vissa av åtgärdsprogrammets åtgärder innehåller 
otydligheter, har en större omfattning än behovet och någon har orimliga tidsplaner. 

https://www.vattenmyndigheterna.se/download/18.5df150191754f287d917a00/1603999914350/F%C3%B6rslag%20till%20f%C3%B6rvaltningsplan%202021-2027%20V%C3%A4sterhavet.pdf
https://www.vattenmyndigheterna.se/download/18.5df150191754f287d9175fb/1603980648101/F%C3%B6rslag%20till%20%C3%A5tg%C3%A4rdsprogram%202021-2027%20V%C3%A4sterhavet.pdf
https://www.vattenmyndigheterna.se/download/18.5df150191754f287d9175fb/1603980648101/F%C3%B6rslag%20till%20%C3%A5tg%C3%A4rdsprogram%202021-2027%20V%C3%A4sterhavet.pdf
https://www.vattenmyndigheterna.se/vattenforvaltning/samrad-om-forvaltningsplan-atgardsprogram-och-miljokvalitetsnormer-2021-2027/forslag-till-foreskrifter-om-miljokvalitetsnormer.html
https://www.vattenmyndigheterna.se/download/18.5df150191754f287d9176c9/1603982947562/F%C3%B6rslag%20till%20delf%C3%B6rvaltningsplan%20V%C3%A4sterhavet.pdf
https://www.vattenmyndigheterna.se/download/18.5df150191754f287d9176c9/1603982947562/F%C3%B6rslag%20till%20delf%C3%B6rvaltningsplan%20V%C3%A4sterhavet.pdf
https://www.vattenmyndigheterna.se/vattenforvaltning/samrad-om-forvaltningsplan-atgardsprogram-och-miljokvalitetsnormer-2021-2027/bilagor.html
https://www.vattenmyndigheterna.se/download/18.5df150191754f287d91626f/1606133652920/Milj%C3%B6konsekvensbeskrivning%20%C3%85tg%C3%A4rdsprogram%20V%C3%A4sterhavet.pdf
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Finansiering av administrativa och fysiska åtgärder är inte tillräckligt klarlagda enligt Arvika kommuns 
bedömning. Det är svårt att uppskatta kostnaderna för de åtgärder som krävs för att nå de föreslagna 
miljökvalitetsnormerna. Det är viktigt att finansieringsprincipen efterlevs. Sambandet mellan åtgärd, 
kostnad och miljönytta behöver bli mycket tydligare. Arvika kommun anser att regeringen måste ta 
ett större ansvar för åtgärder och finansiering. 
 

Vattenmyndigheten bör i större utsträckning tillämpa kraftigt modifierade vatten. Kommunen anser 
också att det i större utsträckning behövs mindre stränga krav för vissa kvalitetsfaktorer, så som 
tillämpats till exempel för morfologisk påverkan, i vattendrag som är kraftigt modifierade vattendrag 
(KMV). Vi ser också att vissa undantag till miljökvalitetsnormer behöver användas i större 
utsträckning, bland annat för tätortsnära vattenförekomster.  

Vi vill också trycka på att miljöövervakningen måste förbättras nationellt, och att korrekt 
dataunderlag finns i (VISS) och att den kvalitetssäkras bättre för att bedömningarna och därav 
miljökvalitetsnormerna av vattnen ska bli bättre. 

Arvika kommun berörs av den nationella prövningsplanen från år 2033 och framåt. Alla Arvika Krafts 
ägda dammar och verk är antagna i plan. Samrådsyttrande behöver därför inte beröra delen om 
förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft. Det samrådet om vatten 
påverkat av vattenkraft gäller bara vattenförekomster, både kraftigt modifierade vatten och 
naturliga, i avrinningsområden som påverkas av vattenkraft och som omprövas åren 2022–2024 
enligt Nationell plan för omprövning av vattenkraft (NAP). 
 

Genomgången av klassningarna i VISS är omfattande. Arvika kommun kommer fortsätta arbeta med 
att granska underlag och bedömningar, samt lämna in faktaunderlag och detaljerade synpunkter i 
VISS fram till 30 april. 
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Paragraf 36 Dnr KS/2017:459 
 

Mottagande av gåva – Lövåsen Glava 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunstyrelsen beslutar att tacksamt mottaga en gåva på 1 380 000 kr. Medlen ska användas till 
terapiverksamhet och trivselaktiviteter för boende på Lövåsen i Glava. Om Lövåsen skulle läggas ner 
skall kvarlåtenskapen uteslutande användas till terapiverksamhet och trivselaktiviteter för boende på 
andra äldreboenden i Arvika kommun. 
 
Kommunstyrelsen beslutar att för att hantera detta skapas ett driftprojekt (projekt 5422), som ska 
användas vid kontering av kostnader som ska täckas med medel från den erhållna gåvan. 
Kostnaderna kommer att beslutas och attesteras inom Vård och omsorg. Avstämning av redovisade 
kostnader på projektet kommer att göras regelbundet, förslagsvis en gång per månad, men minst två 
gånger per år, senast i samband med delårsbokslut och årsbokslut. 

Sammanfattning 
Av ett testamente, daterat den 15 oktober 2014 framgår att Arvika kommun är en av flera mottagare 
av ett arv. Donator avled 28 september 2016. Av testamentet framgår att ”återstoden av min 
kvarlåtenskap skall tillfalla Arvika kommun och uteslutande användas till terapiverksamhet och 
trivselaktiviteter för personer boende på Lövåsen i Glava. Om Lövåsen skulle läggas ner skall 
kvarlåtenskapen uteslutande användas till terapiverksamhet och trivselaktiviteter för boende på 
andra äldreboenden i Arvika kommun.” 

För kommunen som mottagare var tanken först att en stiftelse skulle bildas för förvaltning av dessa 
medel men efter genomförd utredning med hjälp av advokat föreslås medlen förvaltas av Arvika 
kommun.  

Arvskifte har slutredovisats av advokaterna Bergh och Staaf under våren 2020 som utmynnat i att 
Arvika kommun har mottagit en testamentarisk gåva om sammanlagt 1 380 tkr. 

Likvida medel erhölls vid två tillfällen under 2018, 750 tkr den 8 januari och 607 tkr den 21 
september. Den 3 mars 2020 erhölls 23 tkr.  Gåvan har bokförts som verksamhetsintäkt inom 
finansförvaltningen i samband med varje utbetalningstillfälle. 

Beslutsunderlag 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 19 mars 2021 

Bedömning 

Av ett testamente, daterat den 15 oktober 2014 framgår att Arvika kommun är en av flera mottagare 
av ett arv. Donator avled 28 september 2016. Av testamentet framgår att ”återstoden av donators 
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kvarlåtenskap skall tillfalla Arvika kommun och uteslutande användas till terapiverksamhet och 
trivselaktiviteter boende på Lövåsen i Glava. Om Lövåsen skulle läggas ner skall kvarlåtenskapen 
uteslutande användas till terapiverksamhet och trivselaktiviteter för boende på andra äldreboenden i 
Arvika kommun.” 
 
Arvskifte har slutredovisats av advokaterna Bergh och Staaf under våren 2020 som utmynnat i att 
Arvika kommun har mottagit en testamentarisk gåva om sammanlagt 1 380 tkr. 
 
För kommunen som mottagare var tanken först att en stiftelse skulle bildas för förvaltning av dessa 
medel men efter genomförd utredning av advokat Eva Larsson på Ahlford Advokatbyrå i Karlstad 
föreslås medlen förvaltas av Arvika kommun. 
 
Vid en sammantagen bedömning av innehållet i testamentet och vid en jämförelse av 
omständigheter som talar för respektive emot att testators avsikt varit att bilda en stiftelse, gör 
advokaten bedömningen att det inte varit donators vilja att bilda en stiftelse, utan att det är fråga om 
en donation med villkor. Detta talar även formuleringen ”återstoden av min kvarlåtenskap skall 
tillfalla Arvika kommun”. Uttrycket ”skall tillfalla Arvika kommun” talar vidare för att egendomen inte 
avsågs bilda en stiftelse. Villkoret – att Arvika kommun ska använda arvet ”uteslutande till 
terapiverksamhet och trivselaktiviteter för personer boende på Lövåsen i Glava” har varit känt när 
Arvika kommun tog emot arvet. Arvika kommun får därför anses ha mottagit gåvan med villkor att 
endast använda medlen på det sätt som givaren angivit. 
 
Till skillnad mot en stiftelse ska en gåva förbrukas inom en begränsad tid och disponeras med full 
äganderätt för kommunen. Under 2018 erhölls likvida medel vid två tillfällen, 750 tkr den 8 januari 
och 607 tkr den 21 september. Den 3 mars 2020 erhölls 23 tkr. Sammanlagt innebär det att Arvika 
kommun har tagit emot likvida medel på totalt 1 380 tkr. Gåvan har bokförts som verksamhetsintäkt 
inom finansförvaltningen i samband med varje utbetalningstillfälle. 
 
Gåvan är avsedd att användas för specificerat ändamål på boendet Lövåsen i Glava. För att hantera 
detta har ett driftprojekt skapats (projekt 5422), som ska användas vid kontering av kostnader som 
ska täckas med medel från den erhållna gåvan. Kostnaderna kommer på så vis att beslutas och 
attesteras inom Vård och omsorg. 
 
Ekonomistaben föreslår att avstämning av redovisade kostnader på projektet utförs regelbundet, 
förslagsvis en gång per månad, men minst två gånger per år, senast i samband med delårsbokslut och 
årsbokslut. I samband med avstämningen så kommer en intäkt att bokföras på Vård och omsorg, 
medan intäkten som blivit bokförd på Finansförvaltningen minskas med motsvarande belopp. 
Storleken på intäkten som flyttas från Finansförvaltningen till Vård och omsorg, ska motsvara de 
kostnader som konterats på projektet för den period som avstämningen avser. Avstämningen görs av 
ekonomistaben som i samband med varje avstämning ska meddela enhetschef för Lövåsen hur 
mycket medel som finns kvar. 
 
Ovanstående innebär att intäkterna är bokförda av kommunen vid rätt tidpunkt, det vill säga i 
samband med att gåvan mottagits, men att medlen flyttas över till Vård och omsorg i takt med att 
man har kostnader som gåvan är tänkt att täcka.  
 
Personalen på Lövåsen har föreslagit följande aktiviteter; 
Utemiljön! Idag finns en liten stensatt uteplats där det är trångt på sommaren. Personalen ser att en 
lättillgänglig och trivsam utemiljö skulle gynna de äldre. Gräsytor, fontän, fiskedamm, fågelbad, 
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blommor och möjlighet till odlingar, bärbuskar. Gärna inramat av en gammaldags gärdsgård.  
 
Hörlurar/musikstation. Möjlighet att sitta och lyssna på musik, ljudböcker eller vågskvalp i en skön 
fåtölj.  
VR-glasögon. Möjlighet för de äldre att i en virtuell verklighet få vistas i till exempel naturen eller göra 
en resa.  
Möjlighet till resor/upplevelser utanför äldreboendet med buss eller färdtjänst.  
Möjlighet att arrangera festligheter så som pizzakvällar, grillkvällar, midsommarfester etc.  
 
Samarbete med hembygdsföreningar för träffar på äldreboendet. Kurser. Social samvaro.  
 
Inköp av material för aktiviteter så som lera, konst/måleri, trycksaker, tovning. Ev vävstol. Gym, 
terapiredskap. Bollar, spel etc.  
 
Möjlighet till underhållning på boendet, så som Bröderna Samuelsson.  
 
Inomhusmiljön! Önskemål om en inredningsarkitekt som kan skapa trivsel! Hur göra det trivsammare 
i matsalen/tv-rummet? Soffan framför tv:n nyttjas inte. Lite strid om de få fåtöljer som finns. Hur få 
till filmkvällar? Matsalsborden inte optimala. Det finns ett bord som alla vill sitta vid. Hur vore det 
med ett stort matsalsbord, så alla får sitta tillsammans? Hur göra det trivsammare i biblioteket? 
Fungerar öppna spisen?  
 
Ett stort akvarium. 
 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschef Vård och stöd 
Enhetschef Lövåsen 
Ekonomichef 
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Paragraf 37 Dnr KS/2021:236 
 

KPMG och Kommunrevisionen - Rapport - Granskning av IT-
säkerhet 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunstyrelsen beslutar att svaret på rapporten översändes till revisionen och kort sammanfattat 
kommer följande rutiner/planer tas fram under 2021: 

1) Rutiner för upphandling av molntjänster 
2) Utbildningsplan för informationssäkerhet 
3) Avbrottsplan för central IT-miljö 

  

Sammanfattning 

Kommunrevisionen har med hjälp av KPMG genomfört en granskning av kommunens arbete med 
informations- och IT-säkerhet. Det övergripande syftet har varit att fastställa om riktlinjer finns kring 
informationssäkerhet och IT-säkerhet.  
 
De identifierad iakttagelserna berör tre områden, rutiner vid upphandling av moln-tjänster, 
informationssäkerhet, utbildning samt avbrottsplan.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 mars 2021 
Kommunrevisorernas rapport 

Bedömning 

När det gäller molntjänster så pågår just nu ett flertal aktiviteter både på nationell och på EU-nivå. 
Det gäller nya och kommande lagar, förordningar, ramverk och bestämmelser. Som exempel så har vi 
att förhålla oss till Cyber Security Act, GDPR, NIS 2.0, EU Clouid Code of Conduct samt 
konsekvenserna av EU-domstolens Schrems II dom (överföring av personuppgifter från EU till USA). 
 
IT-funktionen är redan idag delaktiga vid upphandling av verksamhetssystem, med stöd i krav- och 
utvärderingsprocessen. Dock är inte allt nedtecknat i formella rutiner. Vi ser att dokumenterade och 
checklistor kommer ge ett bra stöd till verksamheterna. Dessa rutiner och checklistor kommer att 
vara verksamhetsoberoende så att de blir applicerbara på samtliga verksamheter.  
 
Under 2021 kommer det blir tydligare vilka regler man måste förhålla sig till när det gäller 
molnbaserade tjänster, då all lagstiftning och regelverk ännu inter är på plats. De rutiner och 
checklistor som kommer tas fram bör vara utformade utifrån detta. Därav kommer arbetet att pågå 
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under 2021.  
 
Vi kan se att motsvarande behov även finns i andra kommuner, så vi ska eftersträva samarbete i 
framtagningen för att skapa synergier och harmonisering.  
 
När det gäller synpunkten för genomförande av risk- och sårbarhetsanalys i samband med 
upphandling av molntjänst så är detta redan täckt i vår policy för informationssäkerhet.  
 
Idag så erbjuds informationssäkerhetsutbildningar inom informationssäkerhet för anställda (DISA) via 
Myndigheten för säkerhet och beredskap (MSB) samt DraftIT. Dessa är tillgängliga för samtliga 
anställda. Säkerhetssamordningen har redan ett uppdrag att se över lämpliga utbildningsnivåer för 
anställda samt att ge förslag på sätt att realisera dess. Det ingår även att titta på lämplig plattform för 
utbildningen som inkluderar stöd för uppföljning.  
 
Vad gäller avbrottsplan så arbetar IT-funktionen utifrån en fungerande plan när det gäller IT-
störningar och avbrott. Dock behöver dessa formaliseras och dokumenteras. Verksamheterna 
arbetar utifrån kontinuitetsplanering för sina vitala verksamhetssystem.  
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Paragraf 38 Dnr KS/2020:904 
 

Förslag på nytt verksamhetsnamn kv Hjorten 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunstyrelsen beslutar att det nya verksamhetsnamnet för högstadieskolan i kv Hjorten blir 
Minnebergsskolan. 

Sammanfattning 

Arvika kommun bygger på kv Hjorten en ny högstadieskola, som kommer att vara klart till skolstarten 
2021. Skolan kommer ersätta de två högstadieskolorna som finns idag, Kyrkebyskolan och 
Centralskolan. 
 
Namnberedningen har under lång tid diskuterat olika möjliga namn på den nya skolan. Namnet bör 
vara ett hållbart namn som kan fungera under lång tid. Under tre veckor hösten 2020, fanns en 
förslagslåda på arvika.se där den som ville lämnade in förslag till det nya skolnamnet. Förslagen har 
behandlats av namnberedningen tillsammans med de förslag som inkommit sedan tidigare via 
skolpersonal och medborgare.  
 
Förslag till nytt verksamhetsnamn på den nya högstadieskolan är Minnebergsskolan. Motiveringen är 
att det namnet följer den namntradition som vi har på skolorna i kommunen, att de heter samma 
som det område de är belägna i. Minneberg är lätt att uttala och säga, och anknyter till platsen. 
Minneberg var också förslag som inkom till förslagslådan. 
 
Strax norr om den nya skolan ligger den gamla Minnebergsskolan som idag heter Minnebergs 
förskola. Verksamheten har vidtalats och är positiva till det nya skolnamnet. Förskoleverksamheten 
har också erbjudits byta sitt verksamhetsnamn mot ett annat, men avstår att göra det tills vidare. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 mars 2021 
Namnberedningens protokoll den 15 mars 2021, § 7 

 

Yrkande 
Jonas Ås (S), Peter Söderström (S) och Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till förslaget. 
 

Protokollsanteckning 
Kristina Bengtsson Nilsson (M), Anders Bergfjord (C) och Gösta Frödin (L) avstår från att delta i förslag 
till beslut.  
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Paragraf 39 Dnr KS/2021:161 
 

Region Värmland, KTN/190218 - Remiss - Regionalt 
trafikförsörjningsprogram Värmland 2022-2026 och Målbild för 
kollektivtrafik i Värmland 2040 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunstyrelsen beslutar anta upprättat yttrande.  

Sammanfattning 

Region Värmland ger kommunen möjlighet att avge yttrande över remiss Regionalt 
trafikförsörjningsprogram 2022 – 2026 samt målbild för kollektivtrafik i Värmland 2040. Dokumenten 
utgår från mål och vision i Värmlandsstrategin. Nationell och regional plan för 
transportinfrastrukturen utgör de fysiska förutsättningarna för utveckling av ett hållbart resande i 
Värmland. Remissvaren ska vara inlämnade senast 30 april 2021. 

Det regionala programmet har en kortare ledtid och beskriver vad som behöver konkretiseras och 
göras i närtid, medan målbilden sträcker sig till 2040. De utgör handlingsplaner till den regionala 
utvecklingsstrategin. I målbilden beskrivs hur kollektivtrafiken behöver fungera med andra 
transportslag. Där den linjelagda trafiken koncentreras till stråk där det finns ett stort 
resandeunderlag och där flexibla lösningar utanför de starka stråken ger god tillgänglighet i hela länet 
och på landsbygden. Resurser till satsningar inom verksamheten bedöms vara utmaningen 
tillsammans med attitydförändringar. 

Trafikförsörjningsprogrammet beskrivningar om framtidens mobilitet är relevanta och vägledande 
för ett hållbart resande. Vid framtida planering av kollektivtrafiken så kan kombinationen av 
mobilitetspaket och traditionell kollektivtrafik bli intressanta lösningar, inte minst för landsbygdens 
behov. Där kan samåkningstjänster, bilpooler och anropsstyrd trafik vara delar av lösningen. För 
kommunens vidkommande finns ett behov av fortsatta satsningar på cykelinfrastrukturåtgärder och 
eventuella mobilitetslösningar liksom ett framåtsyftande arbete med attitydförändringar. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 26 februari 2021 
Region Värmlands dokument trafikförsörjningsprogram och målbild 

Förslag till yttrande 

Programmet är en viktig handlingsplan kopplat till Värmlandsstrategin.  
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De fyra processer regionen fokuserar på inom programperioden bedöms genomtänkta och aktuella. 
Målet om en ökande marknadsandel för kollektivtrafiken är relevant för det hållbara resandet i hela 
länet. Resurser till satsningar inom verksamheten bedöms vara utmaningen tillsammans med 
attitydförändringar. 

Trafikförsörjningsprogrammet beskrivningar om framtidens mobilitet är relevanta och vägledande 
för ett hållbart resande. Vid framtida planering av kollektivtrafiken så kan kombinationen av 
mobilitetspaket och traditionell kollektivtrafik bli intressanta lösningar, inte minst för landsbygdens 
behov. Där kan samåkningstjänster, bilpooler och anropsstyrd trafik vara delar av lösningen. För 
kommunens vidkommande finns ett behov av fortsatta satsningar på cykelinfrastrukturåtgärder och 
eventuella mobilitetslösningar liksom ett framåtsyftande arbete med attitydförändringar. 
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Paragraf 40 Dnr KS/2021:145 
 

Region Värmland, KBN-200371 - Remiss - Folkhälsoplan 2021-
2029 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunstyrelsen konstaterar att förslaget till Folkhälsoplan 2021-2029 bör omarbetas i sin helhet 
och anpassas till det etablerade arbetet inom ramen för Nya Perspektiv. 
 

Sammanfattning 
 
Region Värmland har tagit fram en plan för folkhälsoarbetet i Värmland som sträcker sig mellan 
2021-2029. Arvika kommun är länets näst största kommun och en viktig remissinstans för att påverka 
det kommande arbetet. 
 
Handlingsplanens mål är att man tillsammans ska skapa ett strukturerat och långsiktigt arbete för en 
god och jämlik hälsa. Region Värmland och länets kommuner är centrala aktörer i folkhälsoarbetet. 
Folkhälsoplanen ska vägleda beslutsfattare och verksamhetsföreträdare och utgöra underlag vid 
politiska prioriteringar och beslut. Syftet är också att synliggöra hälsans bestämningsfaktorer.  
 
Visionen är att Värmland ska vara bäst i Sverige på folkhälsa. 
 
Kultur- och bildningsnämnden i Region Värmland beslutade i juni 2019 om framtagande av en 
länsövergripande strategi för god och jämlik hälsa. Målet är att planen ska tas fram i bred delaktighet 
i länet och att den ska ha sin utgångspunkt i en analys av befolkningsdata, den nationella 
folkhälsopolitiken och de övergripande globala hållbarhetsmålen inom Agenda 2030.  
 
Förslaget till Folkhälsoplan innehåller elva insatsområden och beskriver två strategiska inriktningar, 
dels att arbeta med förutsättningar som bidrar till att hälsan i befolkningen ökar och att skillnaderna i 
hälsa i Värmland minskar, dels att skapa en bättre organisering av folkhälsoarbetet i länet.  

Beslutsunderlag 
Remissutgåva Värmlands folkhälsoplan 2021-2029 den 5 februari 2021 

Remissvar Värmlands folkhälsoplan 2021-2029 den 18 mars 2021 

Tjänsteskrivelse den 18 mars 2021 

 

Bedömning 
Det finns ett antal folkhälsoutmaningar i Värmland idag. De har alla sin grund i flera olika 
förutsättningar för hälsa och kan inte lösas genom att regionen, kommuner och civilsamhället 
arbetar var för sig. Folkhälsofrågorna måste lösas tillsammans.  

Sedan 2007 har högsta ledningarna i länets 16 kommuner och i Region Värmland, tidigare landstinget 
i Värmland, valt att systematiskt arbeta tillsammans för en god och jämlik hälsa på ett sätt som 
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forskningen visar är framgångsrikt. Detta Nya Perspektiv på styrning och ledning borde utgöra basen 
för länets gemensamma folkhälsoarbete.  

I remissutgåvan för ny Folkhälsoplan 2021-2029 benämns Nya Perspektiv endast vid ett par tillfällen 
och då som ett exempel på ett utvecklingsarbete.  

Förslaget till Folkhälsoplan bör omarbetas i sin helhet och anpassas till det etablerade arbetet inom 
ramen för Nya Perspektiv. 
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Paragraf 41 Dnr KS/2019:888 
 

Handlingsplan åtgärder Risk- och sårbarhetsanalys 2019-2022 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunstyrelsen har tagit del av myndighetsstabens tjänsteskrivelse för information om arbetet 
med risk- och sårbarhetsanalys i kommunen.  

Sammanfattning 

När kommunens risk- och sårbarhetsanalys, RSA, antogs i slutet av 2019 fick säkerhetssamordningen 
i uppdrag att ta fram en handlingsplan för åtgärderna i RSAn. Denna tjänsteskrivelse syftar till att 
informera kommunstyrelsen och krisledningsnämnden om att handlingsplanen nu är beslutad.  
 
Handlingsplanen omfattas av sekretess enligt OSL 35:1 och bifogas därför inte som underlag. Istället 
följer en sammanfattning av åtgärderna.  

Beslutsunderlag 

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 10 augusti 2021 

Bedömning 

Handlingsplanen är ett verktyg för kommunkoncernen att kunna planera för de åtgärder som ökar 
kommunens förmåga att hantera oönskade händelser. Detta är ett viktigt steg för att åstadkomma 
ett systematiskt säkerhetsarbete.  

 

Beslutet skickas till 

Räddningschef 
Säkerhetssamordnare 
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Paragraf 42 Dnr KS/2021:321 
 

Förvaltningsrätten i Karlstad, mål nr 1172-21 - 
Laglighetsprövning enligt kommunallagen - Yttrande 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunstyrelsen godkänner att yttrandet skickas till Förvaltningsrätten.  

Sammanfattning 
 
Underrättelse om laglighetsprövning enligt kommunallagen, mål nr 1172-21 har inkommit Arvika 
kommun från förvaltningsrätten i Karlstad. Kommunen ges möjlighet att lämna ett yttrande över det 
som står i handlingarna.  
 
Laglighetsprövningen har inkommit till Förvaltningsrätten inom tre veckor efter det att protokollet 
anslagits. 
 
Laglighetsprövningen handlar om att Kommunfullmäktiges ordförande Lars-Ove Jansson skulle bryta 
mot Kommunallagen 5 kap §64 3 stycket totalt två gånger när punkten enkla frågor kommer upp på 
fullmäktiges möte den 22 februari 2021. 
 
Kommunallagen Frågor 
64 § För att hämta in upplysningar får ledamöterna ställa frågor. Bestämmelserna i 59 §, 61 § första 
stycket, 62 och 63 §§ ska då tillämpas. En fråga ska ha ett bestämt innehåll. Den får vara försedd med 
en kort inledande förklaring. När en fråga besvaras, får bara den som ställer frågan och den som 
svarar delta i överläggningen.  
 
Ordföranden påstås bryta mot Kommunallagen, då han utan att begära ordet uttalar sig under 
punkten enkla frågor, trots att frågan inte var ställd till honom.  
 
Laglighetsprövningen handlar också om att ordföranden skulle bryta mot Kommunallagen 6 kap § 65 
och § 68, som handlar om protokollet.  
 
Kommunallagen Protokollet 
65 § Vid sammanträdet ska protokoll föras på ordförandens ansvar 
68 § I protokollet ska det anges vilka interpellationer och frågor som har ställts och vilka som har 
besvarats.  
 
Ordföranden påstås här bryta mot kommunallagen då hans egna uttalanden under punkten enkla 
frågor, inte har protokollförts.  
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Förslag till yttrande 
 
Det är ordförandens uppgift att leda mötet, fördela ordet samt tydliggöra diskussioner. På 
Kommunfullmäktiges sammanträde så läste ordföranden upp den fråga som ställdes på det 
föregående sammanträdet, och till vilken de enkla frågorna hänvisade till, detta för att det inte skulle 
råda några missförstånd kring vad som tidigare sagts. Då det är ordföranden som leder 
sammanträdet så behöver hen inte begära ordet för att göra detta förtydligande.  
 
Vad gäller protokollet så är det ett beslutsprotokoll och inte ett referat från sammanträdet. 
Ordförandens förtydligande behöver inte noteras i protokollet. Arvika kommun anser att 
kommunfullmäktiges ordförande följer fullmäktiges arbetsordning och kommunallagen vad gäller 
hanteringen av ärendet enkla frågor. När enkla frågor behandlas får bara den som ställer frågan och 
den som svarar på frågan debattera.  
 
Arvika kommun anser att överklagandet ska avslås från förvaltningsrättens sida. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 mars 2021 
Förvaltningsrätten i Karlstad, mål nr 1172-21 - Laglighetsprövning enligt kommunallagen 

 

Protokollsanteckning 
Kristina Bengtsson Nilsson (M) avstår från att delta i förslag till beslut.  
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Paragraf 43 Dnr KS/2021:284 
 

Ansökan om stöd UKM Arvika Lokalfestival 2021 - Ställwerket 
 

Kommunledningsutskottets beslut 
Ställwerket med dess tillsatta unga arrangörsgrupper ansvarar för att arrangemangets alla delar 
genomförs enligt alla restriktioner vad gäller smittspridning och att pandemilagen följs. 
 
Kommunledningsutskottet beslut att Föreningen Ställwerket beviljas 67 583 kronor för att 
genomföra arrangemanget. Aktiviteterna finansieras via verksamhet 307, Stöd för Kultur- och 
fritidsverksamhet för/av unga.  
Föreningen gör Arvika kommuns logotype synlig i marknadsföring av aktiviteten. 
Föreningen redovisar till Arvika kommun, Kultur och fritid efter genomfört arrangemang. 

Sammanfattning 
Föreningen Ställwerket ansöker om 67 583 kronor i kommunalt föreningsstöd för att täcka kostnader 
i samband med arrangemanget UKM Arvika Lokalfestival 2021. Arrangemanget äger rum i IOGT-NTOs 
lokaler, Sveabiografen i centrala Arvika 4-8 april och 16-17 april. 
 
UKM står för Ung Kultur Möts, det är en plattform, metod och sammanhang för ungas intresse för 
kultur. UKM har funnits i Värmland i över 20 år. UKM Lokalfestival är ett arrangemang av och för 
ungdomar mellan 13-25 år. Festivalen är öppen för alla former av kulturella uttryck. Lokalfestivalen 
ska spegla bredden av ungas skapande i Arvika. En strävan är att ungdomar ska ha tillgång till UKM-
festival med möjlighet att påverka och engagera sig i dess utformning i sin hemkommun. Till Arvikas 
UKM-festival har unga från andra kommuner utan lokalfestival sökt sig. I Lokalfestivalen deltar unga 
kulturintresserade, funktionärer, lokala externa gäster ( t ex Kommunala Musikskolan och lokala 
föreningar) och deltagande publik (livesändning med aktiviteter i syfte att skapadelaktighet och 
interaktivitet). 
 
UKM Arvika har ett stort engagemang av deltagare och ideella unga som arrangörer i sina kanaler, t 
ex en av landets största Instagramkonton inom UKM.  
 
På grund av Coronapandemin är arrangemanget inte på Ritz och det är digitalt, utan publik på plats. 
Deltagande ungdomar deltar fysiskt för inspelning av bidrag 4-8 april. De dagarna genomför 
Ställwerket Coronanapassade scenproduktioner och inspelningar av bidrag. Ungdomar är 
konferenciärer. Samtliga scenbidrag ges en individuell tid om ca 30 minuter för inspelning på scen. 
Scenbidragen har även tid i inspelningsstudio. Konst-bidragen ges individuell tid i utställningen i 
Sveabiografens lokaler om ca 50 minuter där konstnärerna ställer ut sina verk och intervjuas. 
Konferenciärernas presentationer och inslag spelas också in. 
 
Ställwerket med dess tillsatta unga arrangörer ansvarar för att arrangemangets alla delar genomförs 
enligt alla restriktioner vad gäller smittspridning. Arrangemanget är alkohol- och drogfritt. 
Ungdomarnas inspelade bidrag sätts samman till Livesändning som föreställningar för digital publik. 
Livesändningar är fredag-lördag 16-17 april med start kl 19.  
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Sändningen är gratis att följa utan nödvändiga inloggningar. Sändningarna utgår från plattformen 
www.ukm.se och nås via webbläsare 
 
Totalkostnad för arrangemanget beräknas till 131 318 kronor (teknik med personal, marknadsföring, 
lokalhyra, skyddsutrustning, förbrukningsmaterial etc) Andra finansiärer är UKM Värmland, 
Studiefrämjandet och Ställwerket. 

Beslutsunderlag 

Ställwerkets bidragsansökan den 9 mars 2021 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 16 mars 2021 

Bedömning 

UKM-lokalfestival i Arvika bedöms bidra till utveckling av Arvikas kulturliv för och av unga i syfte att 
öka ungas delaktighet. Projektet är en verksamhet för och av unga samt ett offentligt arrangemang 
som kommer allmänheten till del. Deltagande är kostnadsfritt. De digitala föreställningarna och 
utställning är kostnadsfria för publik. 

 

Beslutet skickas till 

Kulturutvecklaren 

 
  

http://www.ukm.se/
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Kommunledningsutskottet 

Justerande sign.  Utdragsbestyrkande 

 
 
Paragraf 44 Dnr KS/2021:334 
 

Föreningen Växtlust Värmland årsstämma 
 

Kommunledningsutskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att utse Henrik Axelsson (S) till Arvika kommuns ombud vid 
Föreningen Växtlust Värmlands årsmöte. 

Sammanfattning 

Föreningen Växtlust Värmland kallar kommunmedlemmarna till årsmöte den 29 april. Årsmötet 
planeras att genomföras digitalt. Kommunledningsutskottet utser en representant för Arvika 
kommun. 

Beslutsunderlag 

Kallelse årsmöte med bilagor den 17 mars 2021 

Beslutet skickas till 

Föreningen Växtlust Värmland 
Henrik Axelsson (S) 

 
 

 


